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…2018… 15.11.18…. Δ Σ. Καρδίτσας ερώτηση Τσιούκη πρό ημερησίας… 
 

  3) Λύση προβλήματος με τα ανεπιτήρητα… οι κάτοικοι της Νεράϊδας θέλουν να 

ενημερώσουν το Δ.Σ. πως αυτό το μήνα… από το προηγούμενο Δ. Σ. της 16.10.18 μέχρι 

σήμερα η κατάσταση επιδεινώθηκε… έγινε πολύ χειρότερη… απελπιστική…  τα 

ανεπιτήρητα κυκλοφορούν μέσα στο χωριό βρωμίζουν τους δρόμους και προκαλούν ζημιές…  

…………ρωτάνε συγκεκριμένα και θέλουν συγκεκριμένη απάντηση… 

… η τριμελής επιτροπή προχώρησε κάτι σε αυτό που εγγράφως ζητάνε…???  

(Ο αντιδήμαρχος και πρόεδρος της Επιτροπής κος Τίκας να μας πεί)…   

…Τι ακριβώς προχώρησε…??? Πού βρισκόμαστε αυτή τη στιγμή…??? Πότε θα βγεί 

ανακοίνωση για απευθείας αναθέσεις σε ιδιώτες για την περισυλλογή των 

ανεπιτήρητων…??? Πότε θα πέσουν πρόστιμα στους ιδιοκτήτες τους…??    

…θέλουν συγκεκριμένη απάντηση στο τι ακριβώς προχώρησε με το έγγραφο αίτημά τους. 

    
ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ… ΦΩΤΗ ΑΛΕΞΑΚΟΥ… 

 

…για τα ανεπιτήρητα ζώα… όντως υπάρχει πρόβλημα… εξετάζεται η δυνατότητα τώρα η 

3μελής επιτροπή και ο αρμόδιος αντιδήμαρχος να προχωρήσει σε απευθείας ανάθεση… σε 

ιδιώτη… για να δούμε τις επόμενες κινήσεις… που πρέπει να κάνουμε… για να σταματήσει 

αυτή η μάστιγα που δεν αφορά μόνο το… μόνο τη Νεράϊδα… αλλά και άλλες περιοχές και 

του δήμου μας και σε όλο το νομό…  
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


